
Referat af lokalrådsmøde den 12. august 2024 
Mødt var Michael, Henrik, Nanna, Thomas og Annette. 

 

Dagsordenen blev godkendt. 

 
- Persondatapolitik 

Er godkendt af alle over mail og er lagt på hjemmesiden. 

- Børn synger sammen på skolen 14. september 

Nanna og Henrik meldte sig til madholdet. 

En tilmeldingsfrist mandagen før er ok. Vi hænger en liste op i Børnehuset, hvor man også kan tilmelde sig. 
Nanna og annette aftaler et møde med Kirsten fra Børnehuset og hører Maria Høyer om hun kan deltage. 
Forhåbentlig vil Kirsten så også lægge det på Aula.  

Henrik foreslog, at vi holder en aften med det Kriminalpræventive Råd om al den telefon- og sms-svindel, der 
foregår. Der var enighed om, at det er en god ide. Han undersøger mulighederne nærmere.  

Nanna oplyste, at cyklen nu trænger til en kærlig hånd. Hun kontakter cykelsmeden og lader ham forstå, at 
prisen skal dækkes af allerede bevilgede kommunale midler, og at der derfor kan gå en tid, før der betales. 

Vi håber, der kommer en ny ansøgningsfrist til puljen for næste år. 

 - Grundtvigs kulturfestival 

Der var enighed om, at vi gerne vil deltage, hvis det kan arrangeres i fællesskab med de andre foreninger i 
vores område, men en invitation, der kom i dag den 12. august til et arrangement den 7. september er nok 
for sent for andre end os. Det kræver en del forberedelse at finde ud af, hvad man vil vise frem, men vi vil 
tage det med til fællesforeningsmødet den 3. september mhp forberedelse af en evt. deltagelse næste år 

- Booking af lokaler 

Det fungerer tilsyneladende med bookninger nu og Michael har sendt link og password til os alle. 

- Frivilligbank 

Det er gået fint med tilmeldinger, der er nu 18 på listen. Vi skal lave en to-do-liste til vores arrangementer, 
som Michael kan sende ud. Første gang til den 14.9. 

- Nyhedsmail 

Vi har været i skoven, den 14.9 og en evt. svampetur den 22.9 vil være arrangementer, der kan komme i en 
nyhedsmail. 

Nanna følger op på svampeturen.  

- Andre aktiviteter 

Henrik oplyste, at Køge kommune inviterer til 5 temaaftner om, hvorledes man får flere frivillige i sin 
forening. Aftenerne er af 3,5 timers varighed fra 17 til 20.30. det forventes, at man mellem hver temaaften 
arbejder med at føre det lærte ud i praksis.. 



Nanna tager det med til fællesforeningsmødet den 3.9 

- Evt. 

Henrik fortalte, at han tilfældigt via et møde kommunen afholdt i Kulturhuset i Borup er blevet opmærksom 
på forskellige hjemmesider, hvor man kan annoncere sine aktiviteter eller få oplysning om, hvad kommunen 
gør eller kan gøre for foreningerne, eks. Kulturpuljen.dk, Fritidslivkoege.dk, Boblberg.dk. Kommunen 
afholder endnu et infomøde om kulturen i kommunen den 18. november   

 

Næste møde er mandag den 9. september 2024, kl 19.15  

 Annette Goldschmidt, sekretær 

  


